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Emne: Miljø problemer  

Jeg vil bare spørge nogle ansvarlige personer som i følge TV?s nyhedsoversigt at jord flytning skal have mere 

fokus. 

I den forbindelse kan jeg meddele at jord flytning har fundet sted i mange år og at de offentlige 

myndigheder ikke ønsker at gøre noget for at loven overholdes. Jeg har forsøgt at komme i kontakt med 

Haderslev Kommune, men har fået meddelelsen at Kommunen ikke gør mere. 

Sagen drejer sig om et område der er beliggende mindre end 300 m fra Lillebælt og derfor under den 

tidligere lov som har det formål at beskytte vores kystområde. Loven har nogle personer til at beskytte disse 

områder, men det er MEGET svært for os almindelige mennesker at få hjælp når andre IKKE overholder de 

gældende love. 

Jeg har endnu ikke opgivet, men har på fornemmelsen at det kan ske i den nærmeste fremtid. Derfor forstår 

jeg ikke den aktuelle indsats når allerede vedtagne love ikke har de offentlige myndigheders interesse. 

Det er helt klart at der IKKE må fyldes jord på et areal der er (eller som burde være beskyttet af strand 

beskyttelsesloven) hvad skal man gøre når dem som er ansat til at beskytte vores miljø ikke gør Deres 

arbejde, men derimod modarbejder lovlydige borgere. 

Det er meget frustrerende. 

Håber på at jeg får et svar som kan bruges til at disse lovbrud ophører og at det gøres således at man føler 

at det er en hjælp som gør det nemt at meddele offentlige myndigheder at der er sket ulovligheder og ikke 

føles som om man er en hysterisk person der vil andre personer noget ondt, men bare ønsker at hjælpe. 

Det ordsprog som siger at det er nemmere at få tilgivelse end at få tilladelse burde vi kæmpe med loven i 

hånden at få elimineret. 
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